
      

 
 

 

 

Møtebok for Hakadal menighetsråd 

 

Møtedato: 13.02.2012 

Møtetid: kl. 19:00 

Møtested: Hakadal kirkestue 

 

 

Tilstede:  
Jorunn Selnes, Ingvar Jostein Svegården, Merete Wilskog, Ivar Østby, Mona Kolberg, Torbjørn Olsen, 

Gunvor Støle Melsom. 

 

Meldt forfall: 

Trine Nickoline Rogne Møller. 

 

Åpning:   Gunvor Støle Melsom  

Bevertning:  Mona Kolberg 

 

Innkalling:   Godkjent  

Referat:  Godkjent 

  

Saker 
 

 

Sak 007/12 Møtebok utforming 

Møteboken som dere har fått frem til nå har inneholdt punktene: Saksfremstilling, forslag til vedtak, 

møtebehandling og vedtak. Møteboken i Nittedal inneholder saksfremstilling og vedtak mens fellesrådets 

møtebok inneholder kun vedtaket. Det er ønskelig å vurdere hva som er hensiktsmessig å ha med i ei 

møtebok og vi ønsker en samtale rundt det.  

 

Vedtak: 

Møtebok for Hakadal menighetsråd skal inneholde punktene: Saksfremstilling og vedtak 

 

 

Sak 008/12 Årsmelding 2011 

Vedlagt ligger et foreløpig utkast til årsmeldingen for 2011. Vi går gjennom den og retter opp feil og 

mangler.   

 

Vedtak: 

MR tar utkastet til etterretning og ber Merete Eielsen Strandberg om å gjøre de endringene som er påpekt 

 

 

Sak 009/12 Konsert med Finn Kalvik 

Vi har fått en henvendelse fra kantor Arnt Frode Strandskogen om å arrangere sommerkonsert i Hakadal 

kirke med Finn Kalvik. Spørsmålet er om vi går for dette. Han vil da gå videre i arbeidet.  

 

Budsjettet han har lagt opp er som følgende 

Ut:    

Honorar:  kr. 27 000 (vårt tilbud) 

Annonser kr.   3 000 



Lyd/ lys kr.     5 000 

Avgifter kr.    2 500 

SUM:    kr. 37 500,00 

 

Inn: 

Billetter a kr. 250 x 130 =       Kr. 32 500,00  

Billetter a kr. 200 x 50 =         Kr. 10 000,00  

Avgift fra websalg billetter =  Kr.      500,00 (40 x 12,5)  

SUM:                                     Kr. 43 000,00

 

Vedtak: 

Hakadal menighetsråd ønsker at kantor Arnt Frode Strandskogen jobber videre mot en sommerkonsert. MR 

kunne imidlertid ønske at andre artister skal vurderes. Eksempelvis Ole Paus, Sigvart Dagsland, Bjørn 

Eidsvåg og Karoline Krüger. MR ønsker at eventuelt overskudd skal gå til orgelkomiteen.  

 

 

Sak 010/12 Hvor vil vi med Hakadal menighet? 

Hakadal MR utarbeidet forrige periode følgende visjon: «Nær Kristus i ord og handling. himmelvendt og 

jordnært». Hva synes vi om å jobbe ut fra en slik visjon? Ønsker vi å endre den eller vil vi beholde den. 

Videre vil vi at vi skal jobbe med visjoner og drømmer for Hakadal for den 4-årsperioden dette rådet har 

ansvar. Hvor vil vi med Hakadal menighet? Og hvilke satsningsområder ønsker vi å prioritere? 

 

I starten av mai er det lagt opp til at Nittedal og Hakadal MR skal møte fellesrådet og staben. På dette møtet 

er det tenkt at man skal ha ei «plansmie» der vi blant annet skal vise hverandre alt det flotte arbeidet vi 

driver, dele erfaringer og tenke fremover. Vi kan på vårt møte nå legge litt føringer på hva vi ønsker for 

arbeidet vårt.   

 

Vedtak: 

Hakadal MR ønsker å beholde visjonen: «Nær Kristus i ord og handling. himmelvendt og jordnært». 

Hovedfokus videre blir: Gudstjenesten 

 

 

Sak 011/12 Grønn menighet 

Nittedal menighet fikk 15. januar 2012 tildelt diplom for å være registrert som «grønn menighet» og ønsker 

samtidig å utfordre Hakadal menighet til å registrere seg som «grønn menighet». Vi tar en samtale rundt det 

på bakgrunn av vedlagte dokument om «grønn menighet». 

 

Vedtak: 

Hakadal MR ønsker ikke å være registrert som en grønn menighet, men ønsker å leve grønt i praksis. 

Avstemning: For: 3, mot: 4. Blankt: 1 

Videre skal menigheten kjøpe inn Fair Trade produkter når det er mulig.  

Avstemming: For: 6, mot: 1.  

 

 

Meldingssaker 
Sak 000006 Nytt fra stab 

- Vi jobber med å få til en ny nettside 

- Kirketjener er sykemeldt 50 % tom 17. februar. Vi har fått tilretteleggingspenger fra NAV 

- Kantor er sykemeldt 100 % til og med 19. februar 

 

Sak 000007 Nytt fra råd og utvalg 

- Det er kommet invitasjon til ungdomsting i mars. Vi sender ingen. 

- Nytt fra trosopplæringsutvalget 

- Nytt fra fellesråd 

o Det ble vedtatt et budsjett for 2012 på kr. 10 339 620,- 



o Gulvet i Hakadal skal behandles  

o Det skal utarbeides en lokal beredskapsplan ved mistanke eller anklage mot arbeidstaker om 

seksuelle overgrep. 

o Planprosessen for utvidelse av kirkegården i Hakadal er i gang.  

- Nytt fra gudstjenesteutvalget 

o Det har vært avholdt to møter til nå og de er godt i gang med å gå gjennom punkt for punkt i 

gudstjenesten Det legges opp til stor variasjonsmulighet.  

o Utvalget kommer med et forslag til behandling i MR i mai.  

 

 

Sak 000008 Diverse informasjon 

- Invitasjon til Storsamling om diakoni 2012 17. mars kl. 10-15.40 i Ås arbeidskirke. Dersom dere 

ønsker å delta, gi beskjed til kontoret innen 5. mars.  

- Invitasjon til Kretsmøte for Oslo og Akershus krets av Sjømannskirken. Anne Hammer drar som 

representant for Hakadal menighetsråd  

- Det blir veikirke 9. juli til 3. august. 

 

 

Sak 000009 Eventuelt 

- Det har kommet en forespørsel om å skaffe medhjelpere til gudstjenesten og andakten på Døhli. Der 

er gudstjeneste hver 1. tirsdag i måneden og andakt hver 3. tirsdag i måneden. Alt kl. 11.00. Dette 

stiller vi oss positive til og prøver å få noen med.  

- Nittedal kirkelige fellesråd har vedtatt at teppene i kirken skal fjernes for å slipe og 

overflatebehandle gulvene (sak 002/12). Dette stiller vi oss positive til, men ber kirkevergen om å 

vente med galleriet til like før  nytt orgel er på plass. Vi stiller oss også positive til å behandle koret 

samtidig. I stedet for galleriet ber vi om at gulvet i våpenhuset kan behandles samtidig som de andre 

gulvene. Vi etterlyser også en vedlikeholdsplan for å beholde gulvene fine. Ingvar Svegården 

snakker med kirkevergen. 

 

Avsl. 21:50 
 

 

For Hakadal menighetsråd 

 

Ingvar Jostein Svegården    Merete Eielsen Strandberg 

           Leder             Saksbehandler 


